
 

 

Vragen aan college aangaande asielopvang Hocras terrein 

Geacht college, 

Via wijkbewoners kregen wij de melding dat er 300 asielzoekers gaan komen op het Hocras terrein 
aan de fransekampweg te Bussum. 

Op Woensdag 13 februari is er een infoavond voor bewoners Gooise Meren, lazen we op Facebook.  

Wij hebben wat vragen: 

Was het college Hilversum bekend met deze plannen? Zo ja, per wanneer? En vond u het niet 
noodzakelijk dit ook met onze raad te delen? Gezien de grote impact die het kan hebben op de 
Hilversumse Meent.   

Bent u zich bewust van het feit dat er een grote Hilversumse wijk dichtbij de locatie is, waar ook de 
dichtstbijzijnde winkels liggen en dat bewoners van de Hilversumse Meent en ook de bewoners van 
de melkmeent grote zorgen hebben over de drukte, veiligheid, verkeersdoorgang enz.  

Gaat u als College ruimte bieden aan deze inwoners om hier iets van de te vinden en hun zorgen aan 
te horen en kunt u deze zorgen meenemen in het intercollegiaal overleg met Gooise meren?  

Welke idee heeft u als college om goede participatie van deze wijk mee te laten wegen in de 
besluitvorming van de gemeente Gooise Meren?  

Benieuwd naar uw antwoorden.  

 

Vriendelijke groet, 

Regie Redmeijer, 

Namens Hart voor Hilversum.  


